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Waarom wordt de vergoeding telkens afgebouwd terwijl dit juist het algemeen nut dient?
De kerstboom in, welke kern dan ook, verfraait het beeld en er zijn louter positieve reacties.
Met de huidige vergoeding / subsidie is het niet meer mogelijk dit soort initiatieven uit te voeren 
terwijl dit wel een duidelijke bijdrage levert aan de leefbaarheid.
We willen dan ook graag zien dat de werkelijke kosten, mits een duidelijke kostenopstelling wordt 
overlegd, vergoed worden.
Regelgeving t.a.v. veiligheid, plaatsen / verlichting, zijn de laatste jaren dusdanig aangescherpt dat 
een verhoging van de subsidie gerechtvaardigd lijkt.


